

《单词百科:preach是什么意思?preach怎么发音?preach的解释和用法》

英语单词preach是什么意思?preach怎么读?preach怎么发音?简答网为您整理了preach的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧！



preach怎么读

preach的读音:[pri t]

preach的意思

1、vt.& vi.布道，讲道;宣扬;说教;讲（道）；

preach的相关词组

1、Practise what you preach 言行一致；

2、preach to 向...传道，说教；

preach的近义词

- 1、address n.地址;通信处;演说;称呼;
- 2、advise vt. (商业) 通知, 报告;提议, 建议;
- 3、advocate vt.提倡;拥护;鼓吹;为...辩护;
- 4、discourse n.论述, 交谈;正式的讨论;
- 5、expound vt.解释, 详细讲解;

preach的双语例句

- 1、Implication of apologetics as preaching: we must not preach falsehoods.

的涵义: 我们必须讲真理,只讲真理.

- 2、They preach the abolition of established systems but propose nothing to replace them.

他们竭力主张废除固有的制度,但没有提出代替这些制度的任何建议.

- 3、Report from our correspondent (reporter Zhou Zhao) has been about actor award winner's sudden death.

本报讯(记者周昭)金像奖新科影帝任达华近日被疯传猝死.

- 4、She preached to the congregation about forgiveness.

她向会众宣讲宽恕的道理。

- 5、The words preach, preacher, and evangelist are never used of women in the New Testament.

“传道”、“传道人”和“传福音者”这些词在新约中从未用于女人身上.

- 6、Integrate the Christian belief into services, care and serve the community, and preach evangelical truth.

实践基督教训, 关怀社群,服务社区, 传扬基督福音真理.

- 7、Other congregations also preach the gospel in our community and we thank God for their ministry.

其他的教会也在我们的社区中传扬福音,我们为他们的事工感谢神.

8、Humility is a virtue all preach, none practice, and yet everybody is content to hear.

谦卑是所有人宣扬、 没有人奉行然而每个人都愿意听到的美德.

9、He ought to practise what he preaches.

他应该以身作则。

10、They do not practice what they preach.

他们能说不能行.

11、You're preaching at me again!

你又在对我说教了！

12、Preachers can talk but never teach , Unless they practise what they preach.

说教的人不身体力行,就只能空谈,不能起教育作用.

13、to preach the word of God

传布上帝的道

14、Alexander has been preaching patience.

亚历山大一直宣扬要坚忍。

15、The minister preached a sermon on the parable of the lost sheep.

牧师讲道时用了亡羊的比喻。

16、He preached the virtues of capitalism to us.

他向我们宣扬资本主义的优点。

17、Qualified women will be allowed to preach , to teach , and to Sacraments, etc.

合乎资格的妇女可以参与讲道、 教导的事工、 或是施行圣礼等.

18、The Prime Minister said he was trying to preach peace and tolerance to his people...

首相表示他在竭力向他的人民宣传和平和宽容。

以上是简答网为您整理的preach怎么读的相关信息，希望对大家有一定的帮助。查看更多关于preach的用法、preach的释义、preach的相关详情请点击：<https://dict.jiandongshicai.cn/preach>

